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  PROTOKÓŁ  Nr XXXVIII/2014  

z przebiegu XXXVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej  w Zbąszynku 
z dnia 27 lutego 2014 roku 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  powitał radnych, Pana Wiesława Czyczerskiego 
Burmistrza Zbąszynka, Panią Anetę Nawracała Skarbnik Gminy, kierowników jednostek 
organizacyjnych Pana Marcina Mintę Kierownika OSiR, Panią Malwinę Kubicką Dyrektor 
ZOK, Panią Joannę Napierałę Główną księgową SZUK,  kierowników referatów Urzędu 
Miejskiego w Zbąszynku, dyrektorów szkół, sołtysów, przybyłych na sesję mieszkańców, 
przedstawicieli mediów oraz pozostałych przybyłych gości i otworzył obrady XXXVIII 
zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku o godz. 1300. Jednocześnie stwierdził, że na 
sali obecnych jest 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób 
stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji /listy obecności 
radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu/.  
 
Nieobecny: 
Andrzej Budych 
 
 
Do pkt. 2.  

Wybór Sekretarza obrad 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 
kandydaturę radnej Agnieszki Budych (wyraziła zgodę) i zarządził głosowanie. 
- za pełnieniem przez radn ą Agnieszk ę Budych funkcji Sekretarza obrad dzisiejszej 
sesji Rady - głosowało 14 radnych. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Sekretarzem obrad 
dzisiejszej sesji Rady został radna Agnieszka Budyc h. 

Do pkt.3.  
Przyjęcie porz ądku obrad 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił planowany porządek obrad.  
1.  Otwarcie sesji 
2.  Wybór Sekretarza obrad 
3.  Przyjęcie porządku obrad 
4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5.  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6.  Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
7.  Interpelacje i zapytania 
8.  Funkcjonowanie OSiR w Zbąszynku w 2013 roku: 
     a) informacja z realizacji zadań sportowych w 2013 roku. 
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9.  Funkcjonowanie ZOK w Zbąszynku w 2013 roku: 
     a) informacja z realizacji zadań kulturalnych w 2013 roku. 
10. Funkcjonowanie SZUK w Zbąszynku w 2013 roku: 
     a) informacja z działalności za 2013 rok, 
     b) informacja  SZUK z planu zadań  do realizacji w 2014 roku. 
11. Podjęcie uchwał 
     a) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2014 rok (projekt nr 1)  
    b) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVI/78/2013 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 
         30 grudnia 2013 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  
         Zbąszynek na lata 2014 – 2025 (projekt nr 2) 
    c)  w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Zbąszynek 
         na lata 2014 – 2016 (projekt nr 3) 
    d)  w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 
         Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Zbąszynek na lata 2014 - 2018 (projekt nr 4)  
    e)  w sprawie przyjęcia  Programu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych i Starszych  
         w Gminie Zbąszynek na lata 2014 - 2016 (projekt nr 5) 
    f)   w sprawie przyjęcia lokalnego programu pomocy społecznej pn. „Program Aktywności 
         Lokalnej dla Gminy Zbąszynek na lata 2014 - 2018” (projekt  nr 6) 
   g)   w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych i gimnazjów oraz 
         określenia granic ich obwodów, prowadzonych przez Gminę Zbąszynek (projekt nt 7) 
    h) w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko – Katolickiej w  Kosieczynie 
         na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w Kościele 
         Parafialnym p.w. Świętych Apostołów Szymona i Judy Tadusza  w Kosieczynie  
         (projekt nr 8) 
12.  Odpowiedzi na interpelacje  
13.  Oświadczenia i wolne wnioski 
14.  Zakończenie obrad 
 
Porządek obrad przyj ęto jednogło śnie. 

Do pkt. 4  
 
 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował radnych, że protokół przez czas trwania 
sesji będzie wyłożony do wglądu i jeśli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.13 porządku 
obrad. 
 
Do pkt. 5  

Informacja Przewodnicz ącego Rady o działaniach w okresie mi ędzysesyjnym 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/. 
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Do pkt.6  

Informacja z działalno ści Burmistrza w okresie mi ędzysesyjnym 

Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił informację z działalności w okresie 
międzysesyjnym /informacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/.  

W uzupełnieniu do przedstawianego sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym 
dołączona została informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie 
międzysesyjnym /informacja z działalności referatów UM w okresie od 30 stycznia 2014 r.   
do 26 lutego 2014 r. - stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/. 

Do pkt. 7  

 Interpelacje i zapytania  
 
Radny Łukasz Szyma ński poruszył kwestie bieżącego utrzymania dróg. Mając niniejsze na 
względzie poprosił o zwrócenie się do Zarządu Dróg Wojewódzkich z prośbą o naprawę 
odcinków drogi wojewódzkiej nr 302 w Kosieczynie w następujących miejscach: przy Sali 
Wiejskiej, na skrzyżowaniu z wjazdem do posesji nr 91 przy ul. Głównej, na ul. 
Kosieczyńskiej: odcinek od Zbąszynka w kierunku wiaduktu.  
Następnie radny zwrócił uwagę na konieczność odpowiedniego oznakowania drogi 
powiatowej, która przebiega przez ul. Kosieczyńską. Zdaniem Pana Łukasza Szymańskiego 
do dnia dzisiejszego nie ma tam znaku informującego o zakazie wjazdu pojazdów  
o wysokości  ponad 3,6 m.  W związku z tym kierowcy ciężarówek mają problem i dochodzi 
do różnych zdarzeń w tym miejscu. 
Na koniec radny poruszył kwestie oznakowania poziomego przejścia dla pieszych w rejonie 
starej stacji benzynowej koło dworca PKP. Zdaniem radnego po zlikwidowaniu ww. stacji 
przejście to nie jest widoczne zwłaszcza w godzinach wieczornych. W związku z tym 
najlepszym rozwiązaniem będzie widoczne oznakowanie przejścia bądź jego całkowita 
likwidacja i przeniesienie w inne miejsce. 
 
Radna Agnieszka Budych  skierowała pytanie dotyczące powstającej ścieżki rowerowej ze 
Zbąszynka do Dąbrówki Wlkp. Radna chciała wiedzieć jak będzie ona oznakowana? Czy 
będzie to ścieżka rowerowa czy pieszo-rowerowa? 
 
Do pkt. 8  
 

Funkcjonowanie OSiR w Zb ąszynku w 2013 roku 
a.  informacja z realizacji zada ń sportowych w 2013 roku 

 
Przewodnicz ący Rady przypomniał, iż ww. temat został szczegółowo omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 19 lutego 2014 roku. 
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W ramach przypomnienia Kierownik OSiR  nawiązał do kwestii poruszonych podczas 
wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady, w tym m.in. do osiągnięć mieszkańców gminy  
w dziedzinie sportu, wniosku na „Przebudowę Stadionu Miejskiego w Zbąszynku” jak również 
do innych zadań inwestycyjnych, które urozmaicają infrastrukturę gminy.  
Pan Marcin Minta  podziękował radnym za merytoryczną debatę, która miała miejsce 
podczas wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady. 
Uzupełnieniem informacji w powyższym temacie była przygotowana na sesję prezentacja 
multimedialna ukazująca bogaty wachlarz oferty sportowo-rekreacyjnej skierowanej do 
mieszkańców Gminy Zbąszynek w 2013 roku. 
/Prezentacja multimedialna zawierająca skrót najważniejszych wydarzeń sportowych w 2013 
roku stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/. 
 
Rada Miejska przyj ęła przedstawion ą informacj ę poprzez aklamacj ę. 
 
Do pkt. 9  
  

Funkcjonowanie ZOK w Zb ąszynku w 2013 roku: 
            a) informacja z realizacji zada ń kulturalnych w 2013 roku 
 
Dyrektor ZOK Malwina Kubicka przedstawiła radnym skrót najważniejszych informacji 
dotyczących ww. zagadnienia. 
Następnie zaprezentowana została prezentacja multimedialna zawierająca „kulturalne 
podsumowanie 2013 roku” w rozbiciu na poszczególne pory roku i towarzyszące im 
wydarzenia kulturalne.  
/Sprawozdanie z realizacji zadań kulturalnych 2013 roku i prezentacja multimedialna 
stanowią załącznik nr 8 - 9 do niniejszego protokołu/. 
 
Rada Miejska przyj ęła przedstawion ą informacj ę poprzez aklamacj ę. 
 
Do pkt. 10  
 

 Funkcjonowanie SZUK w Zb ąszynku w 2013 roku: 
a.  informacja z działalno ści za 2013 rok 
b.  informacja  SZUK z planu zada ń  do realizacji w 2014 roku 

 
Przewodnicz ący Rady  podobnie jak w poprzednich przypadkach przypomniał, iż ww. temat 
został szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 
19.02.2014 r. 
Następnie Pan Jan Mazur  zapytał czy są dodatkowe pytania. 
Pytań oraz uwag nie zgłoszono. 
/Informacja z windykacji należności za opłaty czynszowe na dzień 31.12.2013 r., część 
opisowa do wykonanych zadań w 2013 roku oraz zestawienie zbiorcze księgowań wg 
klasyfikacji budżetowej stanowią załącznik nr 10-12 do niniejszego protokołu/. 
 
Rada Miejska przyj ęła przedstawion ą informacj ę poprzez aklamacj ę. 
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Do pkt. 11  
 

  Podjęcie uchwał 
a. 
 

Skarbnik Gminy Aneta Nawracała przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmian 
uchwały budżetowej Gminy Zbąszynek na 2014 rok (projekt nr 1). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 
wspólnym posiedzeniu z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/12/2014  
w sprawie  zmian uchwały budżetowej Gminy Zbąszynek na 2014 rok. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
 Nr XXXVIII/12/2014 w sprawie  zmian uchwały bud żetowej Gminy Zb ąszynek na 2014 
rok została podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 13  do niniejszego protokołu/. 
 
b.  
 
Skarbnik Gminy Aneta Nawracała  przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmiany 
Uchwały Nr XXXVI/78/2013 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 30 grudnia 2013 roku  
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zbąszynek na lata  2014 – 
2025 (projekt nr 2).  
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo  
z projektem uchwały na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych, przedstawił stanowiska 
Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały. 
Radny Wojciech Półtorak  skierował pytanie dotyczące tego, o ile zwiększy się zadłużenie 
gminy w stosunku procentowym do budżetu? 
W odpowiedzi Pani Skarbnik  przybliżyła radnym kwotę długu ogółem za 2013 rok oraz 
projektowaną kwotę długu dla roku 2014. Pani Aneta Nawracała  zaznaczyła, iż kwota 
zadłużenia nie przekracza ustawowych wskaźników. 
Następnie Przewodnicz ący Rady  zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/13/2014 
w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVI/78/2013 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 30 grudnia  
2013 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zbąszynek na 
lata  2014 – 2025.  
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
 Nr XXXVIII/13/2014 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVI/78/2013 Rady Miej skiej  
w Zbąszynku z dnia 30 grudnia 2013 roku w sprawie uchwal enia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Zb ąszynek na lata  2014 – 2025  została podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 14  do niniejszego protokołu/. 
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c. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Zbąszynek na lata 2014 – 
2016 (projekt nr 3).  
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo  
z projektem uchwały na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych, przedstawił stanowiska 
Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym 
zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/14/2014 
w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Zbąszynek 
na lata 2014 – 2016. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
 Nr XXXVIII/14/2014w sprawie przyj ęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny  
w Gminie Zb ąszynek na lata 2014 – 2016  została podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 15  do niniejszego protokołu/. 
 
d. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy  
w Rodzinie w Gminie Zbąszynek na lata 2014 - 2018 (projekt nr 4). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 
wspólnym posiedzeniu z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/15/2014 
w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 
Przemocy w Rodzinie w Gminie Zbąszynek na lata 2014 – 2018.  
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
 Nr XXXVIII/15/2014 w sprawie przyj ęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy  
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w  Gminie Zb ąszynek na lata 2014 
- 2018 została podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 16  do niniejszego protokołu/. 
 
e. 
 
 Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
przyjęcia  Programu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych i Starszych w Gminie Zbąszynek na 
lata 2014 - 2016 (projekt nr 5). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 
wspólnym posiedzeniu z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/16/2014  
w sprawie przyjęcia  Programu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych i Starszych w Gminie 
Zbąszynek na lata 2014 – 2016. 
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W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
 Nr XXXVIII/16/2014 w sprawie przyj ęcia Programu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych 
i Starszych w Gminie Zb ąszynek na lata 2014 – 2016  została podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/. 
 
f. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
przyjęcia lokalnego programu pomocy społecznej pn. „Program Aktywności Lokalnej 
dla Gminy Zbąszynek na lata 2014 - 2018” (projekt nr 6). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 
wspólnym posiedzeniu z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/17/2014  
w sprawie przyjęcia lokalnego programu pomocy społecznej pn. „Program Aktywności 
Lokalnej dla Gminy Zbąszynek na lata 2014 – 2018”. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
Nr XXXVIII/17/2014 w sprawie przyj ęcia lokalnego programu pomocy społecznej pn. 
„Program Aktywno ści Lokalnej dla Gminy Zb ąszynek na lata 2014 – 2018” została 
podj ęta jednogło śnie. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/. 
 
g. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych i gimnazjów oraz określenia  
granic ich obwodów, prowadzonych przez Gminę Zbąszynek (projekt nr 7). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 
wspólnym posiedzeniu z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/18/2014  
w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych i gimnazjów oraz określenia  
granic ich obwodów, prowadzonych przez Gminę Zbąszynek. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
Nr XXXVIII/18/2014 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych i 
gimnazjów oraz okre ślenia granic ich obwodów, prowadzonych przez Gmin ę 
Zbąszynek została podj ęta jednogło śnie. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/. 
 
h. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko – Katolickiej w  Kosieczynie na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w Kościele Parafialnym p.w. Świętych  
Apostołów Szymona i Judy Tadusza  w Kosieczynie (projekt nr 8). 
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Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 
wspólnym posiedzeniu z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały. 
Radny Wojciech Półtorak  oznajmił, iż na spotkaniu w Kosieczynie Pan Stanisław 
Tomczyszyn mówił, że parafia powinna dostać 200 tysięcy złotych. Radny zapytał czy 
parafia otrzyma te pieniądze osobno tj. od konserwatora czy przez budżet? 
W odpowiedzi Pan Wiesław Czyczerski  oznajmił, iż pieniądze z Urzędu Marszałkowskiego 
stanowią oddzielną pulę. W projekcie uchwały mowa jest o środkach, które w budżecie 
gminy przewidziane są na zabytki. Ponadto te pieniądze nie mają nic wspólnego  
z „funduszem parafialnym”, ponieważ w tym roku środki w nim przewidziane są 
zarezerwowane dla kościoła w Rogozińcu. 
Następnie Przewodnicz ący Rady  zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/19/2014 
w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko – Katolickiej w  Kosieczynie na 
prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w Kościele Parafialnym p.w. 
Świętych Apostołów Szymona i Judy Tadusza  w Kosieczynie. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
Nr XXXVIII/19/2014 w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko – 
Katolickiej w  Kosieczynie na prace  konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane w Ko ściele Parafialnym p.w. Świętych Apostołów Szymona i Judy Tadusza  
w Kosieczynie została podj ęta jednogło śnie. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt. 12  
 
 Odpowiedzi na interpelacje 
 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski.  
 
W nawiązaniu do pytania radnego Łukasza Szyma ńskiego o remont odcinka  drogi nr 302 
w Kosieczynie Burmistrz Zb ąszynka  oznajmił, iż kwestie poruszone przez radnego są 
zasadne. Z informacji, które posiada Pan Burmistrz  na remont ww. drogi (odcinek od 
Kosieczyna do granicy województwa) przewidziano kwotę ok. 6 mln złotych, zaś inwestycja 
ta przewidziana jest na lata 2014-2015. W roku 2014 do wykorzystania będzie 2 mln złotych, 
natomiast w roku następnym 4 mln zł. 
Odnosząc się do tematu oznakowania przy wiadukcie oraz kwestii związanych z tamtejszym 
odcinkiem drogi Pan Wiesław Czyczerski  oznajmił, iż w celu zwiększenia  bezpieczeństwa 
pieszych, w rejonie ul. Lipowej zostaną położone płyty. Zdaniem Pana Burmistrza  będzie to 
rozwiązanie czasowe do momentu przedsięwzięcia poważniejszych zadań. Pasy przejścia 
dla pieszych w pobliżu byłej stacji benzynowej zostaną skrócone i pojawi się oznakowanie. 
Nawiązując do kwestii oświetlenia przejścia dla pieszych Pan Wiesław Czyczerski  
zaznaczył, iż na dzień dzisiejszy nie ma takiej możliwości. Po wykonaniu niezbędnych prac  
w ww. zakresie zostanie przemyślana kwestia powielenia znaku (3,6 m), o którym wspominał 
radny. 
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Następnie w odpowiedzi na pytanie radnej Agnieszki Budych Pan Burmistrz  oznajmił, iż 
nowo powstająca ścieżka będzie ciągiem pieszo – rowerowym. Co do zasady chodzi o to, by 
zlikwidować ruch rowerowy na drodze. 
 
Do pkt. 13.  

Oświadczenia i wolne wnioski 
 

W ramach niniejszego podpunktu obrad sesji Przewodnicz ący Rady  poinformował o tym, iż: 
 

� w dniu 05.02.2014 r. do biura Rady Miejskiej wpłynęło sprawozdanie z wysokości 
średnich wynagrodzeń nauczycieli za 2013 rok. Pismo udostępniono do wglądu. 
 

� W dniu 11.02.2014 r. do biura Rady Miejskiej wpłynęła Uchwała Kolegium RIO  
Nr 59/2014 dot. Uchwały Nr XXXVI/85/2013 z dnia 30.12.2013 r., stwierdzająca 
nieistotne naruszenie prawa polegające na braku wskazania w ww. uchwale Rady 
Miejskiej podstawy prawnej jej podjęcia. Pismo udostępnione do wglądu.  
O szczegółach informowano na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady. 

 
� W dniu 13.02.2014 r. do biura Rady Miejskiej nadesłano do wiadomości interpelację 

radnego Marcina Minty dotyczącą możliwości zakupu biletów na przejazdy 
międzynarodowe PKP Intercity. Pismo udostępniono do wglądu. O szczegółach 
informowano na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady. 
 

� W dniu 19.02.2014 r. do biura Rady Miejskiej wpłynęło pismo Przewodniczącej 
Komisji Rewizyjnej zawierające prośbę o przygotowanie informacji nt. przedszkoli 
niepublicznych. Odpowiedzi na pytania udzieliła Kierownik Oświaty podczas 
posiedzenia tejże Komisji w dniu 25.02.2014 r. 
 

� W dniu 24.02.2014 r. do biura Rady Miejskiej wpłynęło pismo z LUW informujące  
o zarządzeniach Wojewody ustalających liczbę radnych wybieranych do rad, które 
ogłoszono w wojewódzkim dzienniku urzędowym. 
 

� W dniu 26.02.2014 r. do biura Rady Miejskiej wpłynęło pismo mieszkańca Gminy 
Zbąszynek w sprawie wymiaru łącznego zobowiązania  pieniężnego. 
 

Następnie Przewodnicz ący Rady  przybliżył radnym terminy posiedzeń Komisji Stałych 
Rady w miesiącu marcu. 
 
W ramach niniejszego podpunktu głos zabrał Burmistrz Zb ąszynka , który w nawiązaniu do 
często poruszanego tematu budżetu gminy poinformował o tym iż do Urzędu wpłynęła 
informacja o subwencji oświatowej. W tym roku została ona pomniejszona o 200 tysięcy 
złotych. 
 
Na koniec Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji 
Rady przez czas trwania sesji był wyłożony do wglądu i nie wpłynęły żadne uwagi co do jego 
treści. Następnie zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 
- za przyj ęciem protokołu z XXXVII zwyczajnej  sesji Rady z dn ia 30.01.2014 r. 
głosowano- 14  głosów „za”.   
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Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że w wyniku głosowania protokół z XXXVII 
zwyczajnej sesji z dnia 30.01.2014 r. został przyj ęty jednogło śnie w obecno ści 14 
radnych.  

Do pkt.16  

Zakończenie obrad 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1500 zamknął  
XXXVII zwyczajną sesję Rady Miejskiej.  

Protokołowała:                                 Sekretarz obrad:                       Przewodniczący obrad: 

Bernadetta Utrata                              Agnieszka Budych                             Jan Mazur 

 

Protokół otrzymuj ą: 

1. Burmistrz  
2. Sekretarz Gminy 
3. Skarbnik Gminy 
4. Przewodniczący Rady 

 


